

8天山东北京精选游



Super Travels Pte Ltd

133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com





行程要点

❖ 全程无购物

→ 青岛: 栈桥、小鱼山、八大关 广兴里、青岛啤酒博物馆、五四广场远观奥 帆中心、中山公园

◇ 潍坊:杨家埠民俗大观园

◇ 泰安: 五岳之首-泰山、岱庙

♦ 曲阜:尼山圣境

◇ 济南:明水古城、大明湖新区 曲水亭街、芙蓉古街、百花公园、黑虎泉

→ 北京:长城、什刹海、南锣鼓巷、天

每年4月:观赏一年一度盛大花会:

★青岛中山公园--赏樱花

★泰山---赏桃花

★百花公园--赏玉兰、海棠、迎春

★沿途欣赏油菜花

每年 10 月下旬-11 月上旬

★八大关、中山公园--赏红叶

注明: 赏花季节视天气而定



风味美食

青岛风味、渔家宴、胶东风味、 饺子风味、潍县风味、明水药膳、 泰山三美、孔府家宴、济南鲁菜风味 京味菜、北京果木烤鸭、炸酱面风味



住宿

全程当地 5 星标准酒店+明水 4 星标准酒店 . 2 晚: 青岛东方影都皇冠假日酒店或鑫江 温德姆酒店或隆和福朋喜来登酒店或世园假 日酒店同级

. 明水古城:清照泉城易安悦酒店或同级

. 泰安:滕松峪酒店或建国璞隐酒店或同级

. 济南: 君瑞酒店或阳光壹佰美爵大酒店或 鸿腾国际酒店或同级

. 2晚:北京亦庄希尔顿欢朋酒店或同级

■ 必须自费项目

青岛总督府+台东夜市+康有为故居+趵突 泉公园+明水古城摇橹船= RMB600/人



第一天:新加坡→北京→青岛 (午/晚餐) 今天齐集樟宜国际机场,飞往青岛。

【小鱼山公园】是青岛最佳风景眺望点之一, 一是因为它位于市中心,是青岛离海最近的 一座山,地理位置绝佳。

【栈桥】为青岛的一个景点,并成为老青岛的象征。

【广兴里】大鲍岛-广兴里,老城新貌,重 现百年里院繁华。赠送荷田水铺养生茶饮一 杯。

第二天: 青岛 (早/午/晚餐) 【中山公园】(赏樱花,季节性) 【外观天主教堂+汇泉湾广场】

【八大关】这里环境清幽,各街道栽植着 不同的花木

【青岛啤酒博物馆】,在这可以观看啤酒的生产过程,免费品尝正宗新鲜的青岛啤酒,赠送"超级旅游"VIP 定制个性酒。

【五四广场、漫步浮山湾畔、远观奥帆中 心及火炬台】

第三天:青岛-潍坊-济南 (早/午/晚餐) 【途中赏油菜花】(季节性)

【**杨家埠民俗大观园**】园内以年画、风筝 为主导,民风民俗为主题。

【明水古城】南有乌镇北有明水,游览百脉泉、李清照故居、蒲松龄书屋、体验非遗漆扇,夜赏泉秀表演

第四天:济南-泰安 (早/午/晚餐)

【**岱庙**】始建于汉代,历史悠久,内有天 贶殿等众多古建筑以及大量的碑刻、文物, 是一座熔建筑、园林、雕刻、绘画等艺术 于一体的古代艺术博物馆

【泰山】五岳之首(含双缆),拥有绝妙风景的泰山是中国历史上唯一受过皇帝封禅的名山。您将乘坐缆车登上泰山之巅,游览南天门,玉皇顶,摩崖石刻,等景点。

第五天:泰安-曲阜-济南 (早/午/晚餐) 【尼山圣境】(含景交车)参拜最大孔子像、游览宏伟的大学堂、走进七十二贤廊,手读论语,于古礼体验中传承经典.是一个完整的儒文化主题体验区

【大明湖新区】历史悠久,景色秀美,尤 其它乃繁华都市之中的天然湖泊。

【曲水亭街】是泉城济南一条闻名中外的 历史文化特色老街。

【**芙蓉古街**】是一条济南特色的老街,以 街中芙蓉泉而得名

第六天:济南-(高铁)-北京 (早/午/晚餐) 【黑虎泉】为济南四大泉群之一,早在金代 以前,黑虎泉就以现名闻名于世.

【百花公园】(季节性赏海棠、玉兰、迎春) 是一处以植物花卉景观为主,以喷泉为特点 的公园

下午乘坐高铁前往北京(约1.55小时)

【**王府井大街**】是一条有着 700 多年历史 的商业步行街,是集商业商务、旅游休闲、 文化艺术于一体的综合性街区

第七天:北京 (早/午/晚餐)

【居庸关长城】是万里长城的重要关隘,有 "天下第一雄关"之称

【**什刹海**】逛老北京胡同、烟袋斜街、银锭桥、【**南锣鼓巷**】老北京的烟火气与现代文艺相融的特色街区

【玉渊潭公园】(赏樱花,季节性)

第八天:北京→新加坡 (早/午餐)

【天坛】中国现存最大的古代祭天建筑群,历经 600 余年风雨,至今仍以庄严肃穆的格局、精巧绝伦的形制,展现着明清皇家对天地的敬畏,以及中华传统文化中"敬天法祖"的深刻内涵.下午送机飞返美丽的家园新加坡.

注明: 如晚班机返回新加坡,

赠送:前门大街、大栅栏、北京坊、PAGE ONE 书店(不含晚餐),晚上送机



TOUR HIGHLIGHTS!

- ** Non-Shopping Tour **
- Qingdao: Zhan Bridge, Little Fish Hill Garden, Badaguan (Eight Great Passes), Tsingtao Beer Museum, May Fourth Square, Qingdao Olympic Sailing Center (Outside View), Zhongshan Park
- Weifang: YangJiaBu Grand Folk Customs Garden
- ♦ First of the Five Sacred Mountains: TaiShan
- Qufu: Nishan Sacredland
- Jinan: Mingshui Ancient Town, DaMing Lake, Qushuiting Street (Winding Water Pavilion Street), Furong old Street, Baihua Garden, Heihuquan (Black Tiger Spring)
- Beijing: Wangfujing Street
 Juyongguan Great Wall, Shichahai,
 Nanluoguxiang (South Gong and Drum Lane),
 Temple of Heaven

✓ April Blossom Season: Zhongshan Park: Cherry Blossom TaiShan:Peach Blossom Baihua Garden: Admire Begonia

Baihua Garden: Admire Begonia Magnolia and Winter Jasmine

- ✓ En-route: Rapeseed Flower Field Viewing
- ✓ Late October to early November:

Zhongshan Park or Badaguan (Eight Great Passes): Red Maple

(Remarks: Flower viewing are subject to the weather)



MEALS INCLUSION

Qingdao Flavor, Qingdao Fisherman's Meal, Qingdao Jiaodong Flavor, Dumpling flavor, Weifang Local Dish, Mingshui Medicinal Cuisine, The Three Beauties of Mount Tai, Confucius Family Feast, Jinan Lu Cuisine, Beijing Flavor, Beijing Fruitwood Roast Duck, Fried Sauce Noodles Flavor



ACCOMMODATION

Hotel: Local 5* Hotel +Mingshui Local 4* Hotel . 2Night Qingdao: Crowne Plaza Qingdao Oriental Movie Metropolis or Wyndham Qingdao or Qingdao Sheraton or similar

- . Mingshui Ancient City: Yianyue Hotel or similar
- . Tai An: Eton Pine Valley Hotel or Jianguo Hidden Hotel or similar
- . Ji Nan: The Barony Jinan East or Grand Mercure Jinan Sunshine Hotel or Hongteng International Hotel or similar
- . 2Night Beijing: Hampton by Hilton Beijing Yizhuang or similar

☞ COMPULSORY TOUR

Qingdao Government House+ TaiDong Night Market + Kang Youwei's Former Residence + Baotu Spring Garden+Mingshui Ancient Town Rowing boat = RMB600 Per Person



Day 01: Singapore → Beijing → Qingdao (L/D) Assembly @ Changi International Airport For Flight Towards QingDao.

[Little Fish Hill Garden] One of the best panoramic and scenic viewing observatory point of QingDao.

[Zhan Bridge] One of the main scenic waterfront attractions of Qingdao.

[Guangxingli] Guangxingli is the largest courtyard in Qingdao with a history of one hundred years. Complimentary a cup of health tea drink.

Day 02: Qingdao (B/L/D)
[Zhongshan Park] Cherry Blossom Viewing in the month of April (Subject to weather conditions)

(Outside View > St. Michael's Cathedral, Huiquan Bay Square)

[Badaguan (Eight Great Passes)] A historical mansion area, built in a variety of European architectural styles, and is made up of streets named after great military forts of the ancient times.

[Tsingtao Beer Museum] China's second largest brewery founded in 1903 by German settlers. The beer is produced in Qingdao in Shandong province and the beer's present-day logo displays an image of ZhanQiao, a famous pier on QingDao's southern shore. Complimentary "Super Travels" VIP customized personalized beer.

[May Fourth Square, Stroll along Fushan Bay, Qingdao Olympic Sailing Center (Outside View)]. The symbolic ten-hectare square was named after the May Fourth Movement which was triggered in Qingdao.

Day 03: Qingdao-Weifang-- Ji Nan (B/L/D) En-route ~ Rapeseed Flower Field Viewing (Subject to weather conditions)

[YangJiaBu Grand Folk Customs Garden] Witness how kites and wooden painting are being made in this cultural city

[Mingshui Ancient Town] South of us is Wuzhen, and north of us is Mingshui. Visit Baimai Spring, Li Qingzhao's Former Residence, Pu Songling's Bookstore, experience the intangible cultural heritage of lacquer fans, and enjoy the night performance of "spring show"

[Dai Temple] It was built during the Han Dynasty and has a long history. It houses numerous ancient buildings such as Tiankou Hall, as well as a large number of inscriptions and cultural relics. It is an ancient art museum that integrates various artistic forms including architecture, gardens, sculpture, and painting.

[TaiShan] Mount Tai (Include Two-Ways Cable Car). With an altitude of 1,545 Metres, it impose a majestic aura with its long history and numerous culture. It is also reputable as one of the five mountains symbolising the Celestial Kingdom. Whilst along the way, visit South Gate of Heaven, Jade Emperor Peak, cliff carvings, and other attractions.

Day 05: Tai An - Qu Fu- Ji Nan (B/L/D) [Nishan Sacredland] (Include Shuttle Bus Ride) Visit the largest statue of Confucius, tour the magnificent university hall, enter the seventy-two sages corridor, read the Analects with your own hands, and experience the ancient rituals to pass on the classics.

[Daming Lake] – One of the three well-known spots in Jinan. It is a natural lake in the midst of the bustling city.

[Qushuiting Street] A culturally significant alley in the historical center of the City of Jinan, Shandong Province, China.

[Furong Old Street] One of the Ten Most Historical & Cultural Streets in China.

Day 06: Ji Nan -(Speed Train)-Beiiing (B/L/D) [Heihuquan (Black Tiger Spring)] It is one of the four major spring groups in Jinan. As early as before the Jin Dynasty, the Black Tiger Spring was already known by its current name. [Baihua Garden] Appreciate all the different kinds of flowers, like the begonia flower, magnolia flower, jasmine flower and others.(Subject to weather conditions)

Take the high-speed train in the afternoon to Beijing. (Around 1.55Hr)

[Wangfujing Street] It is a commercial pedestrian street with a history of over 700 years. It not only houses numerous large shopping malls, traditional stores and international brands, but also boasts a rich array of cultural and artistic venues. It is a comprehensive district integrating commercial business, tourism leisure and cultural arts.



Day 07: Beijing (B/L/D) [Juyongguan Great Wall] It is an important pass of the Great Wall and is known as "the most magnificent pass in the world".

[Shichahai] Visit the old Beijing hutongs, Yandai Xiejie Street and Yinding Bridge.

[Nanluoguxiang (South Gong and Lane)]The characteristic street area that blends the old Beijing's bustling atmosphere with modern culture and art

[Yuyuantan Park] Cherry Blossom Viewing & Tulips Viewing Season in the month of April (Subject to Weather Conditions During Time of Visit)

Day 08: Beijing → Singapore (B/L)

[Temple of Heaven] The largest existing ancient sacrificial temple complex in China, having endured over 600 years of wind and rain, still maintains a solemn and majestic layout and exquisite form, demonstrating the reverence of the Ming and Qing dynasties' royal family for heaven and earth, as well as the profound connotation of "respecting heaven and following ancestors" in Chinese traditional culture.

Transfer to the airport for your return flight back to Singapore.

Note: For night flights returning to Singapore, Complimentary visit: Qianmen Street, Dashilan, Beijingfang, PAGE ONE Bookstore (excluding dinner), after transfer to the airport.



REMARKS:

- *Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- *All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- * Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- * Please refer to Chinese itinerary version for more details

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

HAVE A NICE TRIP!!!